
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr VI

VI Sesja w dniu 25 kwietnia 2019 
Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:06 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:
1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 13 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 8 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2018 r.
8. Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018.



9. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Miasta i Gminy z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko–Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów alkoholowych
na 2019 r.,
B/ zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejsko-
Gminna Biblioteka Publiczna w Margoninie i zmiany jej statutu,
C/ wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej Jezioro Żońskie, 
D/ ponownego wydzierżawienia oraz wynajęcia nieruchomości gruntowych,

E/ zmiany uchwały nr XLIX/539/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 11 października 

2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od 

jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości 

F/ poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości na terenie
miasta i gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,

G/ udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piła,

H/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,
I/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
J/ ustalenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,

K/ określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki opłaty,

L/ poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.
10. Wolne głosy.
11. Zakończenie sesji.

Wiceprzewodniczący Rady R. Gimzicki zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 
Margonin. Wiceprzewodniczący dodał, że chodzi o zmianę wynagrodzenia i obniżenia 
wynagrodzenia Burmistrza. 
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – zapytał, dlaczego wcześniej nie można było zapoznać się z tym projektem 
uchwały? I nie został on wprowadzony i przedyskutowany podczas komisji?
- Rafał Gimzicki – dodał, że uchwala dotyczy obniżenia wynagrodzenia, dotychczas nie zostało to 
uchwalone. 
- Mirosław Leśko – zaproponował, aby ten punkt przenieść na następna sesję.
Przewodniczący Rady – dodał, że wszystkie gminy ustaliły już wysokość wynagrodzenia dla 
Burmistrza i należałoby podjąć taką uchwałę. 
- Maria Miler – również zapytała, dlaczego wczoraj podczas komisji nie została ta uchwała 
przedstawiona? Warto byłoby aby uchwały były wcześniej przedstawiane chociaż podczas obrad 
komisji.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosku Wiceprzewodniczącego Rady R. 



Gimzickiego o rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Margonin
Głosowano w sprawie:
głosowanie dotyczące wprowadzenia uchwały na wniosek Radnego R. Gimzickiego. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Porządek obrad anowi załącznik nr 4 do Protokołu.
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 



4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodniczący Komisji ds. społecznych i rolniczych A. Zmudziński odczytał sprawozdanie z 
posiedzenia wspólnego komisji ds. społecznych i rolniczych oraz komisji ds. budżetu, finansów i 
planowania i komisji rewizyjnej z dnia 24 kwietnia 2019 r.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.
2) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna A. Wegner odczytała sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady odczytał sprawozdanie z okresu międzysesyjnego.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Zastępca Burmistrza odczytał sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Margonin z okresu 
międzysesyjnego.
Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2018 r.
Katarzyna Kurnik Komendant Straży Miejskiej w Margoninie przedstawiła sprawozdanie z 
działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2018 r.
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2018 r.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2018 r. stanowi załącznik nr 9 do 
Protokołu.

8. Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018.
Agnieszka Nowak – Kierownik MGOPS Margonin – przedstawiła sprawozdanie z oceny zasobów 
pomocy społecznej za rok 2018.
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018.. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 stanowi załącznik nr 10 do 
Protokołu.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Miasta i Gminy z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko–Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych na 2019 r.,
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Miasta i Gminy z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia Miejsko–Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów alkoholowych
na 2019 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/55/2019 stanowi załącznik do 11 Protokołu.

b) zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 
Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Margoninie i zmiany jej statutu,
Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Margoninie Ewa Zamiara przedstawiła projekt 
uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą Miejsko-
Gminna Biblioteka Publiczna w Margoninie i zmiany jej statutu,. 
Wyniki głosowania



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/56/2019 stanowi załącznik do 12 Protokołu.

c) wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej Jezioro Żońskie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej Jezioro Żońskie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/57/2019 stanowi załącznik do 13 Protokołu.

d) ponownego wydzierżawienia oraz wynajęcia nieruchomości gruntowych,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ponownego wydzierżawienia oraz wynajęcia nieruchomości gruntowych,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)



Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/58/2019 stanowi załącznik do 14 Protokołu.

e) zmiany uchwały nr XLIX/539/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 11 października 
2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych
od jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XLIX/539/2018 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 11 października 2018 r. 
w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od 
jednorazowych opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/59/2019 stanowi załącznik do 15 Protokołu.

f) poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości na 
terenie miasta i gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Zastępca Burmistrza dodał, że uchwała ta ma 
związek z wyborami Sołtysów i rad sołeckich, które miały miejsce na terenach wiejskich i 
zmianami które nastąpiły na funkcjach Sołtysów. Swego czasu zostało przyjęte, że automatycznie 
Sołtysi staja się inkasentami podatków lokalnych i są wskazywani z imienia i nazwiska w uchwale. 
Na terenie Margonina również zmienia się inkasent, gdyż poprzednia osoba złożyła rezygnację. W 
to miejsce proponowana jest Pani Maria Rolińska. Wprowadza się również zmianę w zakresie 
procentowej wartości inkasa, która otrzymują inkasenci za swoją pracę. Stawka ta wzrasta 0,5 % 
kwot zainkasowanych na terenie miejskim z 3,5 % na 4 % i wiejskim z 6 % na 6,5 %.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości na terenie 
miasta i gminy Margonin, wyznaczenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,. 
Wyniki głosowania



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/60/2019 stanowi załącznik do 16 Protokołu.

g) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piła,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Piła,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/61/2019 stanowi załącznik do 17 Protokołu.

h) zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,
Skarbnik Gminy D. Bogacz w pierwszej kolejności Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do 
projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 . 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.



Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Maria Miler – zapytała o zwiększenie kwoty za odbiór odpadów komunalnych – czy ta kwota 
obejmuje już ewentualna podwyżkę za odbiór odpadów?
Skarbnik – odpowiedziała, że to zwiększenie uwzględnia te kwotę. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2019,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/62/2019 stanowi załącznik do 18 Protokołu.

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2019-2024,. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/63/2019 stanowi załącznik do 19 Protokołu.

j) ustalenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ustalenia górnej stawki opłat za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,. 
W  yniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/64/2019 stanowi załącznik do 20 Protokołu.

k) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki opłaty,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. M. Nowaczewski dwa warianty podwyżek, które 
zostały wypracowane podczas posiedzenia komisji.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Arleta Wegner - dodała, żę była za stawką 15 zł i 30 zł. Ale usłyszałam w telewizji, że 
ministerstwo ochrony środowiska planuje wprowadzić podwyżki za śmieci. Prawdopodobnie i tak 
czeka gminę podwyżka. Uważam, że powinniśmy podnieść stawkę, żeby w grudniu mieszkańców 
nie zaskoczyć wyższą pożywką. 
- Mirosław Leśko – powiedział, że przy tak dużym budżecie jesteśmy w stanie odciążyć 
mieszkańców i dopłacić chociaż 30 %. Nie podniecić o 100 % tylko 60-70%.
Zastępca Burmistrza – dodał, że w Gołańczy jest stawka 18 zł. Radni otrzymali porównanie 
podwyżek z terenu ościennych gmin. Zmiany w budżecie nie do końca uwzględniają podwyżkę. 
Trzeba zaplanować wyższą kwotę wydatków żeby móc opłacić wyższe faktury które przychodzą. 
To nie tak, że już została przyjęta podwyżka. Stawki rosną wszędzie i rosnąć będą. Będzie analiza 
systemu i uszczelnienia i znalezienia części osób, których to nie ma w deklaracjach. Wydatki gminy
rosną w tępię gigantycznym, natomiast dochody gminy nie rosną. Minister środowiska podnosi 
opłaty, Marszałek Województwa podnosi opłatę Marszałkowską, która przekłada się na składowiska
odpadów które muszą podnieść kwotę odpadów na tzw bramce wjazdowej od tony to z kolei 
przekłada się na wynagrodzenie wykonawcy który nie może dopłacać. Możemy ograniczyć ilość 
wywozu, ograniczyć gratowóz. Coraz więcej produkujemy śmieci. Nie możemy dokładać do 
sytemu gospodarki odpadami., Takie rozwiązanie jest dopiero projektowane. Decyzja należy do 
Radnych. Umowa na śmieci jest do końca roku. Był już podpisywany aneks do tej umowy 
obowiązującej.  
- Mirosław Leśko (Ad Vocem) – dodał, że to jest bardzo duża i dotkliwa podwyżka.
- Maria Miler – dodała, że nie znalazła przepisu w ustawie który zabrania dopłacania przez gminę 
do śmieci. Gmina nie dopłaciłaby dużo do tej podwyżki. Wyrównanie stawki na 15 zł dla 
wszystkich. Dzieci generują więcej niż dorośli czy osoby starsze śmieci. Poszukajmy oszczędności i



zoptymalizujmy wydatki, jedna impreza mniej i dołożyć te pieniądze do śmieci. Optymalizacja, a 
nie podwyżka o 100 %. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że optymalizacja będzie wprowadzona i będą szukane 
rozwiązania, które pozwolą pozyskać trochę więcej tych środków. Faktury przychodzą dużo wyższe
niż wcześniej. Margonin i tak organizuje już mniej imprez jak kiedyś. Dotacje dla instytucji kultury 
są niższe. Rozumiem wszystkie głosy, ale gmina nie jest w stanie dołożyć w każde miejsce. Należy 
ustalać priorytety. W Gminie Margonin jest największy wywóz gabarytów. 
- Maria Miler (Ad Vocem) – nie ma takiego obszaru gdzie można było dopłacać jednostce. Stawki 
za wodę ustaliła gmina – taka była propozycja. Ta podwyżka będzie drastyczna i nie mogę na ta 
chwilę się  z tym zgodzić. W gazecie gminnej również nie było żadnej informacji o podwyżce i z 
czego to wynika ta podwyżka. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że są jeszcze dwa miesiące jest czasu na uświadamianie, 
ponieważ nowy system wejdzie od 1 lipca 2019 r. To jest ten czas na wskazanie i uświadomienie. 
Co do kosztów wody, to wynika to z kosztów. Rzeczywiste koszty dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków są dużo większe. Woda i ścieki są również niedofinansowane. 
- Maria Miler (Ad Vocem) – podziękowała za merytoryczną dyskusję i dodała, żeby nie robić 
dobrze turystom, tylko dobrze mieszkańcom. 
- Barbara Kończak – dodała, że problem gospodarowania odpadami jest problemem całego kraju, 
nie tylko Margonina. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki opłaty, Wariant stawki 15, 36. 
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
PRZECIW (8)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 

Przewodniczący poinformował, że nie został przegłosowany wariant stawki 15, 36.

Głosowano w sprawie:
określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki opłaty. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:



ZA (9)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Andrzej Zmudziński 
PRZECIW (2)
Mirosław Leśko , Maria Miler 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/65/2019 stanowi załącznik do 21 Protokołu.

l) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/66/2019 stanowi załącznik do 22 Protokołu.

m) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Margonin w 2019 roku
Zastępca Burmistrza Ł. Malczewski przedstawił projekt uchwały. Zastępca dodał, że gmina 
otrzymała już wszystkie opinie i pozwolenia organów, które brały udział w procedurze ustalania 
kąpieliska w Margoninie. Organizatorem kąpieliska jest Urząd Miasta i Gminy Margonin. W roku 
2019 sezon kąpielowy na terenie kąpieliska miejskiego w Margoninie będzie trwał od 1 lipca do 31 
sierpnia 2019 r. Jest to kąpielisko na plaży miejskiej. Będzie to kąpielisko strzeżone. Z 
zatrudnianiem ratowników nie będzie problemu, ale stawka jest dużo wyższa. W przyszłości należy 
rozważyć, czy jest jakaś granica, której gmina nie ma przekraczać co do utrzymania kąpieliska, 
tylko wtedy nie będzie ono strzeżone. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:



określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Margonin w 2019 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Uchwała Nr VI/67/2019 stanowi załącznik do 23 Protokołu.

n) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Margonin 
Wiceprzewodniczący Rady R. Gimzicki przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Maria Miler – powiedziała, że nie miała okazji zapoznać się z tą uchwał która traci moc.
Przewodniczący Rady – odczytał poprzednią uchwałę. 
Zastępca – dodał, że to jest ok 1100 zł mniej jak poprzednie wynagrodzenie. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Margonin . 
Wyniki głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne  :  
ZA (1)
Jerzy Staniewski 
PRZECIW (1)
Maria Miler 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (11)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Adam 
Rogacki , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Tomasz Gorkowski 
Przewodniczący Rady powiedział, ze uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Miasta i Gminy Margonin nie została podjęta.

Przewodniczący ogłosił 10 minutowa przerwę.

10. Wolne głosy.
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko -zapytał kiedy będą łatane i naprawiane dziury w drodze w Sułaszewie?



J. Łukaszczyk – odpowiedział, że największe dziury zostały połatane. Resztę dziur w miarę 
możliwości staramy się robić. 
- Maria Miler – zapytała o strajk nauczycieli, jak to wygląda na terenie gminy Margonin? Czy te 
godziny lekcyjne będą odrabiane? Czy będzie możliwość żeby gmina mógła zapobiec tej sytuacji? 
Dyrektor SP Margonin A. Michalska-Nowak – odpowiedziała, że strajk trwa od 8 kwietnia. Jeśli 
chodzi o zajęcia w szkole w Margoninie to uczniowie tracą dzisiaj 4 dzień. Prawdopodobnie od 
poniedziałku wracamy, ponieważ w sobotę ma zostać strajk zawieszony. To czy samorząd może 
interweniować to pytanie do Burmistrza. Na dzień dzisiejszy nie wiemy czy miałby zostać 
odpracowane te godziny. 
Zastępca Burmistrza - podziękował dyrektorom i nauczycielom, którzy stawili się na egzaminach 
ponadgimnazjalnych. Egzaminy odbyły się bez najmniejszych komplikacji. Jeśli chodzi o 
wynagrodzenia to jest oś sporu. Gmina może zapłacić stawkę wyższą niż w rozporządzeniu 
wskazane, ale stawki nie mogą być niższe.
Dyrektor SP Margonin A. Michalska-Nowak – dodała jeszcze, że w szkole prowadzone są zajęcia 
opiekuńczo wychowawcze, są nauczyciele którzy w ogóle nie przystąpili do strajku i szkoła 
zapewnia opiekę. Od godz. 7 do godz. 15 opiekę zapewniamy. Autobusy jeżdżą bez zmian, jedynie 
po godz 15 odwołujemy dowozy bo nie ma dzieci, które muszą dojechać.    
- Mirosław Leśko – zapytał o wybory sołeckie w Sypniewie i czy osoba, która przynależy do rady 
sołeckiej nadal jest w radzie sołeckiej? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że osoba ta złożyła rezygnację z członka rady sołeckiej. Ta 
osoba została przez niedopatrzenie wybrana. 
- Mirosław Leśko (Ad Vocem) – nr 25, 26 28 29 i 30 zostały przypisane do sołectwa Sułaszewa i 
ubolewam, że odbyło się to bez konsultacji społecznych.
Zastępca Burmistrza – dodał, że wojewoda nie wniósł uwag do przedmiotowej uchwały. Był 
wniosek mieszkańców. Nie było konsultacji z organami sołectwa.
- Arleta Wegner – zapytała radnych powiatowych kiedy będą naprawiane drogi powiatowe?
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że część dziur zostało już zalepionych. Czekamy, aż 
ruszą zakłady produkujące masę bitumiczną. 
- Arleta Wegner (Ad Vocem) – powiedziała, że mówi o dziurach w środku drogi, a nie na 
poboczach. Dziury nie są zaklejone. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – powiedział, że ok 20 % mieszkańców gminy podpisało się pod 
protestem zakładowi utylizacji, a procedury trwają nadal. Wiem że skierowane zostały pytania do 
inwestora, ale uważam, że nie powinno się tego robić. Takie zakłady powinny istnieć, tylko nie w 
tym miejscu. My nie odganiamy inwestorów, tylko jesteśmy przeciwni inwestorom którzy chcą 
uprzykrzyć życie i zaniebieszczyć środowisko. Co będzie dalej z tą inwestycją. Proszę również o 
więcej informacji po spotkaniu z mieszkańcami Sołectwa Sypniewo w sprawie budowy drogi 
Sypniewo-Margonin. Przedszkole w lipinach wymaga remontu kompleksowego. Należałoby 
wstawić nowe okna. 
Zastępca Burmistrza – kontekst mojej wypowiedzi była taki, że wydatki i koszty rosną, a nie że 
gmina nie powinna ich ponosić. Wskazywałem pozycje w budżecie rosną w sposób niezależny od 
nas. Jeśli chodzi o inwestycje to protest jest na etapie postępowania w sprawie uzgodnienia 
warunków realizacji przedsięwzięcia – chodzi o jego odmowę. Jest uwzględniany. Teraz jest to na 
etapie uzupełnia raportu oddziaływania na środowisko przez inwestora. Burmistrz nie może teraz 
wstrzymać tego, może jedynie wydać odmowna decyzję realizacji przedsięwzięcia. Jeśli chodzi o 



przedszkole to na tę chwile nie wiadomo czy będzie remont, mamy świadomość stanu przedszkola. 
Być może zostanie stworzone po drugiej stronie przedszkole na zasadzie modułów. Na spotykaniu 
w Sypniewie w sprawie budowy drogi nie zapady żadne decyzje. Odbyła się dyskusja na temat 
tego, jak ta droga ma wyglądać. Byli projektanci, była cześć mieszkańców. Uzgodniono że 
projektanci mają przyjrzeć się takim rozwiązaniom technicznym, żeby spowolnić ruch na tej drodze
w miejscach newralgicznych. Odbędzie się kolejne spotkanie dotyczące koncepcji budowy tej 
drogi. Budowa odbędzie się w przyszłym roku. 
- Maria Miler (Ad Vocem) – zapytała, na jakiej podstawie będzie powstawała ta inwestycja, gdyż 
procedura trwa? Miejsce, które inwestor wskazał na budowę inwestycji to na ta chwilę obecną są w 
tym miejscu grunty rolne. Tam będzie potrzeba zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, 
gdyż tam są grunty rolne. Takie zakłady muszą powstawać, ale chodzi o miejsce. Tam nie ma nawet
zabezpieczenia prądowego. 
Radny powiatowy T. Kaczuba – dodał, że protest jest przeciwko tej inwestycji i prosimy nie robić 
złej rzeczy w centrum gminy.
Zastępca Burmistrza – dodał, że gdyby inwestor dostał warunki realizacji, to musiałby uzyskać 
warunki zabudowy. Rola nie przeszkadza w tym żeby inwestor nie mógł dostać pozwolenia. Nie ma
chyba dobrych miejsc na powstanie takich zakładów. Co do prądu to inwestor musi sam sobie 
zapewnić prąd, nie jest to problem gminy. 
Osoba z sali – zapytała co będzie z wyciągiem nart wodnych, dlaczego będzie otwarty dopiero od 1 
czerwca?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że na to pytanie odpowiedziała już Pani Maria Miler w czasie 
sesji mówiła, że albo robimy dobrze mieszkańcom albo turystom. Nie stać gminę na to, żeby 
wyciąg chodził codziennie. Brak jest osób, które mogą na tym wyciągu pracować. 
Osoba z sali – dodała, że u chodzi o dzieciaki, które korzystają i mają osiągnięcia. Moja córka, 
która ma osiągnięcia i medale mistrzostw Europy i Afryki i nie ma gdzie tronować. Nie wiadomo co
będzie ze szkółką.
Zastępca Burmistrza – dodał, że szkółki gmina nie organizuje. Wiele osób ma osiągnięcia. Proszę 
zrozumieć radę i burmistrza. Żeby kilka osób pływało w okresie majowym czy kwietniowym musi 
być pełne zabezpieczenie i obsługa. Tego nie ma. Wyciągu nie może każdy obsługiwać.
Osoba z sali – dodała, że była propozycja wydzierżawiania tego.
Zastępca Burmistrza – była propozycja wydzierżawienia, która nie pokryła by nawet kosztów rat. 
Osoba z sali – powiedziała, że od 6 lat jest na tym wyciągu dzień w dzień i na tym wyciągu były 
tłumy. I z roku na rok przez zaniedbania wymieniona została tylko lina. Nic nie jest robione na tym 
wyciągu. Promenada nadaje się do malowania. Od 8 lat nie było nic robione. 
Zastępca Burmistrza - dodał, że nie jest prawdą, że nic się nie dzieje na wyciągu, dwa lata temu 
promenada była malowana, była wymieniana lina za kilkadziesiąt tysięcy złotych, była zakupiona 
motorówka, przeszkoda z fundacji była zakupiona. Nie ma ludzi do obsługi nart. Ci ludzie którzy są
to są to pracownicy spółki, którzy są oddelegowani tam mają urlopy bezpłatne i idą na wyciąg. 
- Adam Rogacki (Ad Vocem) – powiedział,  że jakakolwiek inwestycja na przedszkolu w Lipinach 
nie ma sensu, przedszkole jest w fatalnym stanie. Dobrym pomysłem jest moduł przedszkola, który 
można finansować z kosztów sprzedaży całego obiektu. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że korzystniej jest wynająć takie moduły. Wynajęcie na ten czas 
jak są dzieci. 



Sołtys Lipin A. Najder – zapytała, czy będzie można organizować okolicznościowe imprezy w sali 
która się buduje. W szkole nie można robić imprez, więc trzeba by się zastanowić czy odległość od 
przedszkola, które ma powstać przy sali nie będzie problemem, żeby można było organizować w 
sali imprezy.
Zastępca Burmistrza – powiedział, że to jest słuszna uwaga, ale nie powinno być z tym problemu.
Sołtys A. Najder – na zebrania wcześniejszych sołeckich nikt nie mówił tego, że można w szkole 
organizować i czy można było organizować imprezy. Dlaczego w Lipinach nie można było robić 
imprez w szkole?
Zastępca Burmistrza – dodał, że należy sprawdzić, czy można organizować takie imprezy w szkole 
również zwrócić do dyrektora szkoły
- Adam Rogacki (Ad Vocem) – ustawa o wychowaniu w trzeźwości zezwala gminie wyznaczać 
miejsca gdzie można spożywać alkohol. Ustawa wskazuje że instytucje kultury są zwolnione i nie 
podlegają ustawie. Szkoła nie jest wymieniona, więc w szkole takich imprez nie można 
organizować, ale w bibliotece już można.

11. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku
z czym ogłasza zamknięcie VI sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 25 kwietnia 2019 
roku o godz. 15.06.

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


